
华泰财险附加业主既有财产损失责任批单 

 

兹经双方同意并约定，基于本保险合同所有的承保条件、除外责任和赔偿限额，本保险合

同的承保范围包括被保险人因其业务经营给其业主财产造成的且被保险人应承担法律责任

的任何财产损失，该部分的损失在保险期间内的累计赔偿限额及每次事故赔偿限额以明细

表载明的金额为准。 

本保险合同的其他约定保持不变。 

 

PRINCIPAL’S EXISTING PROPERTY ENDORSEMENT 

 

It is hereby declared and agreed that subject to the Insuring Agreement and all other terms, 

exclusions and limitations of this Policy, including, without limitation, any applicable limit of 

liability, this Policy includes cover for all sums which the Insured shall become legally liable to 

pay for Compensation in respect of any Property Damage to property owned by any principal of 

the Insured which arises in connection with the Insured’s Business, up to any one Occurrence 

and in the aggregate during the Policy Period. 

In all other respects, this Policy remains unaltered. 


